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Spørgsmål nr. S 1101 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Ministeren for grøn trepart 

Dato: 9. maj 2025 

Stillet af: Søren Egge Rasmussen (EL)  

Er ministeren enig med viceformand i Landbrug & Fødevarer, Martin Hjort 

Jensen, i, at det er useriøst at kæde opblomstringen af fedtemøg sammen 

med kvælstofudledninger fra dansk landbrug, og at det vil »være bedre og 

mere seriøst også at tale om udlandets andel af problemerne«?  

(Spm. nr. S 1101). 

Begrundelse 

Der henvises til nyheden »DR’s og DN’s fedtemøgs-fokus er useriøst« af 7. 

maj 2025 på Landbrug & Fødevarers hjemmeside. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

soren.egge.rasmussen@ft.dk; kristine.clement@ft.dk og til Lovsekretariatet 

på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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